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v  lidském i  veřejném životě se často stává, 

že se určité situace opakují, i  když okolnosti  

a čas jsou jiné. Důkazem toho je i tento časopis. 

Když jsme v roce 2011 dospěli k rozhodnutí, že 

založíme diskuzní platformu Fórum ochrany 

přírody, byli jsme si vědomi toho, že je to krok 

do neznáma, experiment, který nemusí přežít 

první veřejné setkání. Rozhodli jsme se na to 

nemyslet a  vykročit vpřed, jakkoli se zdálo, 

že doba i okolnosti jsou proti nám. Dnes jsme  

o tři roky dále, Fórum se stalo nedílnou součástí 

české ochrany přírody, a  my jsme přikročili 

k  dalšímu experimentu. V  době, kdy je trh 

přesycen stovkami časopisů a  každý je zahl-

cován obrovským objemem (často bezcen-

ných) informací, jsme se rozhodli, že zkusíme 

vydávat časopis, který by doplňoval aktivity 

Fóra, nedubloval to, co již existuje, a  stal se 

úspěšným – což u časopisu znamená, že bude 

čten. Odpověď na to, zda se i v tomto případě 

dočkáme paralely s  osudem Fóra, si musíme 

několik let počkat. Podobně jako u  Fóra to 

ovšem budete právě vy, ochranářská obec, 

kdo může podobu a  obsah časopisu nejvíce 

ovlivnit – nejen články či aktualitami, ale  

i  slušnou a  konstruktivní diskusí, návrhy za-

jímavých a  potřebných témat i  kritikou chyb 

(které se nemohou neobjevit).

Přeji nám všem, aby se i tento experiment stal 

úspěšným.
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